
Protokoll 2 2022-02-09 styrelsemöte Handbollssektionen 
  
Tisdag: 9/2 2022 kl.18:30– 19.30 
Plats: Engconhallen 
  
Deltagare: (X) 
Minna Tikkanen Annerstedt sekreterare/ordförande 
Lillemor Barnerud ledamot/sekreterare  
Kicki Texmo Gillblad ledamot  
Jon Annerstedt ledamot/kassör 
Anki Henriksson Suppleant 
 
 
Ej Närvarande 
Malin Carlzon Suppleant 
Magnus Strid Vår kontaktperson i huvudstyrelse 
Anna Backman Wikström adjungerad  
 
 
 
 
 

 
Föregående protokoll 2021-01-25 beslutar att lägga den till handlingarna. 
 
 
 
Svårt att få spelare till match hur hanterar vi detta med de kvarvarande matcherna. 
Målet är att kunna åka på kvarvarande matcher. 
 
Då det har varit varierande uppslutning till att åka på match samt att alla föräldrar inte 
svarar i FB gruppen om spelare kan åka så kommer nytt inlägg ske samt beroende på 
om det blir fler matcher under våren så tillkallar vi till ett föräldrar möte för att 
diskutera läget. 
 
Nytt datum den 25/2 för sista svar om att åka på matchen den 13/3 
Kicki lägger ut i FB gruppen 
 
 
 
 
 
 
 



 
Styrelsen beslutar att revidera ett tidigare beslut om antal spelare till match. 
 
Styrelsen beslutar att F14 kan åka med 7 st spelare från Strömsund istället för 10 st 
spelare till match. Med möjlighet att ev kunna låna spelare från motståndarlag som 
avbytare.  
Antalet spelare beror på antalet matcher, fler matcher än 2 så behövs fler antal 
avbytare. 
 
Minna Kontaktar förbundet om hur det ser ut med de kvarvarande matcherna. 
 
Status på kläder: Dessa är skickade på tryck Jon kollar status med Jörgen. 
 
Kicki har gjort klart gruppen i sportadmin. Så fakturorna för medlemsavgifter 
kommer skickas ut från kansliet. 
 
 
 
 
Minna tar uppdraget som representant för handbollen när det gäller valberedningen 
inför årsmöte. 
 
 
Anki Henriksson fortsätter sitt uppdrag som suppleant i handbolls styrelsen även 
kommande år. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nästa möte 22/2 kl 18:45-20:00  
Hemma hos Minna 
 
Lillemor 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


